

## Avis d'élection / Notice of elections

PRENEZ AVIS que les membres en règle de Renaissance lac-Brome pourront élire des administrateurs à 9 des 12 postes de leur conseil d'administration lors de l'Assemblée Générale Annuelle (AGA), samedi le 24 octobre 2020.

Conformément aux règlements généraux (voir le site web [www.renaissancelbl.com](http://www.renaissancelbl.com)), ces postes sont à combler par les membres en règle citoyens de l'une ou l'autre municipalité faisant partie en tout ou en partie du bassin versant du lac Brome. Les mises en candidature peuvent être transmises au président d'élection, par écrit (courriel à [info@renaisancelbl.com](mailto:info@renaisancelbl.com)) une semaine avant l'AGA du 24 octobre 2020 ou en personne lors de l'AGA.

Nous vous invitons à visiter régulièrement le site web pour plus de détails et le suivi des candidatures.

Merci!

*Hélène Drouin, présidente d'élection 2020*

PLEASE NOTE that all members in good standing of Renaissance Brome Lake may elect board members to 9 of the 12 posts on the board of directors at the Annual General Meeting (AGM) which is scheduled to take place on Saturday, October 24, 2020.

In accordance with the general rules and regulations (please visit our Website at: [www.renaissancelbl.com](http://www.renaissancelbl.com)), these posts are to be filled by citizen members in good standing who reside in one or the other towns whose territory is part the Brome Lake watershed. The submission of the names of candidates may be sent to the president of the election in writing (email to [info@renaisancelbl.com](mailto:info@renaisancelbl.com)) a week prior to the AGA on October 24, 2020, or given in person during the meeting itself.

We invite you to regularly visit our website for further details as well as to track potential candidate for joining the board.

Thank you!

*Hélène Drouin, President of the 2020 election*